
Volner János

országgyűlési képviselő

Országg„yülás Hivatala

( ‚‚s(Po

Érkezett: 2013 MÁJ 31.

Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak ,

az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló 2012 . évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ

igénylő kérdést kívánok intézni a Magyar Nemzeti Bank elnökéhez

„Tervezi-e jegybank a takarékszövetkezetek hitelpiaci szerepének növelését? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom.

Tisztelt Elnök Úr!

A korábban napvilágot látott kormányzati tervek meglehetősen komoly hitelpiaci szereplővé kívánták

fejleszteni a takarékszövetkezetek rendszerét. A miniszterelnök nyilvánvalóvá tette, hogy a

takarékszövetkezeti szektor, ötszázalékos piaci részesedésének a duplájára vagy a triplájára történő
emelése lenne a kívánatos cél .

Figyelembe véve a jegybank függetlenségét, illetve tekintettel egyúttal a hamarosan induló – 250 Mr d

forint keretösszegben meghatározott – kedvezményes KKV hitelezési programra, kérdezem Tisztel t

Elnök Urat arról, hogy mennyiben tartja kívánatosnak a takarékszövetkezeteken keresztüli hitelezé s

volumenének növelését, milyen konkrét intézkedések történtek az utóbbi id őben a jegybank részéről

fentiek szerinti célok elérése érdekében?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2013 . május " O . "

Tisztelettel:
Volrfer Janos
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